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Conceptverslag van de Avond van Leusden, Uitwisseling Raadsinformatiebrief op  
30 januari 2014 in de raadzaal van het gemeentehuis te Leusden 
 
Voorzitter: De heer J. Overweg 
 

Agenda Verslag 

Opening De voorzitter opent de uitwisseling Raadsinformatiebrief om 20.30 uur.  

 1. Samenleving Voorop (vast punt)  

Geen vragen. 

 

2. Uitvoering WOZ herwaardering en samenwerking GBLT  

Wethouder Jansma geeft aan dat het inningspercentage in 2013 even 
hoog is als in de jaren dat de gemeente de heffingen zelf incasseerde. De 
kosten voor de inning nemen alleen maar af. Door de toetreding van de 
gemeente Zwolle nemen de kosten op jaarbasis op jaarbasis met 
€ 25.000,00 af.  

 

Het GBLT voert alleen werkzaamheden uit aan de hand van gegevens die 
de gemeente aanlevert. Daarin zit wel een extra slag. Het personeel dat 
werkt binnen het GBLT is daar uitermate op geëquipeerd . Zij doen niet 
anders dan die gegevens verwerken en interpreteren. Als de gemeente 
onvoldoende gegevens aanlevert, is er een probleem. Het probleem zit bij 
de afhandeling van klachten en bezwaren. Die afhandeling kent een te 
lange doorlooptijd. Daarover zijn afspraken gemaakt binnen de nieuwe 
dienstverleningsovereenkomst voor 2014.  

Om het GBLT meer ruimte te geven, wordt er gespreid geïnd voor de Wa-
terschappen. Voor gemeentelijke belastingen kan dat niet vanwege de 
wettelijke termijnen die daaraan zijn verbonden. Daardoor kan de dienst-
verlening op een aanvaardbaar niveau komen.  

 

Binnen de nieuwe dienstverleningsovereenkomst is een passage opge-
nomen met termijnen waarbinnen gegevens opgeleverd moeten zijn. Het 
gaat dan ook om informatieplicht die het GBLT heeft in het kader van ver-
bonden partijen.  

 

Bij geschillen staat op de aanslag duidelijk vermeld waar burgers bezwaar 
moeten indienen. Burgers weten wel dat het GBLT de innende partij is, 
anders was het inningspercentage voor belastingen niet gehaald. Helaas 
komen mensen wel bij het verkeerde loket terecht. Het KCC van de ge-
meente heeft een lijst voor welke vragen burgers de gemeente of het 
GBLT moeten benaderen. In 2013 zijn vragen bij het GBLT te lang blijven 
liggen. Voor 2014 heeft het GBLT het proces zo ingericht waardoor de 
doorlooptijd bij klachten wordt verbeterd. Als het GBLT niet goed functio-
neert, zullen burgers toch bij de gemeente aankloppen en dat kost extra 
capaciteit.  

 

3. Ecologische verbindingszone Modderbeek  

De heer Van den Hengel is een van de boeren die langs de Modderbeek 
zijn bedrijf heeft. De Modderbeek is nu benoemd als een EHS. Dat heeft 
veel consequenties voor zijn bedrijfsvoering. Banken geven aan dat boe-
renbedrijven die binnen 250 meter van de EHS worden ingetekend minder 
geld kunnen lenen voor hun bedrijf. Hij vraagt de gemeente erop toe te 
zien dat de betreffende boeren geen beperking krijgen op de milieuver-
gunning of bij de bank. Bij de herverdeling van gronden moeten sommige 
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boeren nieuwe grond aankopen. De grondtaxatie komt neer op 
€ 83.000,00 en € 85.000,00 per hectare. De grond ligt door deze taxatie 
circa € 15.000,00 boven de waarde. Kan de gemeente de provincie bewe-
gen redelijke grondprijzen te hanteren?  

 

Wethouder Van Beek geeft aan dat zij geen partij is in de onderhandelin-
gen tussen boeren en provincie. De gemeente is alleen partij in het omzet-
ten van bestemmingsplannen. Zij snapt de vragen en gevoeligheden en 
die wil zij meenemen naar de provincie. Zij kan in de onderhandelingen 
geen rol spelen.  

 

De heer Van den Hengel geeft aan dat er in ieder geval iets moet gebeu-
ren ten aanzien van de grondprijs. De meeste boeren in dat gebied kun-
nen de getaxeerde grondprijs niet betalen.  

 

Wethouder Van Beek zegt dat het Klompenpad aangesloten wordt op de 
Asschatterkeerkade. Het kan zijn dat het pad in de toekomst wordt uitge-
breid, maar op dit moment gaat het alleen om het Klompenpad zoals dat 
eerder al is aangegeven.  

 

4. Gebiedsgerichte aanpak De Ruif/Stoutenburg 

Geen vragen. 

 

5. Stand van zaken evaluatie Huisvestingsverordening Leusden 2003 

Geen vragen. 

 

6. Nieuwe prestatieafspraken tussen gemeente en WSL 

Geen vragen. 

 

7. Sociaal domein 

Geen vragen. 

 

8. Voortgang werkzaamheden voor de aanleg van het fietspad langs de 
Asschatterweg  

 
Wethouder Rolle geeft aan dat het college de opdracht heeft gekregen 
een fietspad aan te leggen. Gaandeweg kunnen de plannen worden gewij-
zigd, maar dat is in eerste instantie aan de raad. Het college voelt zich ten 
aanzien van de verlichting wel prettig bij de huidige opdracht. Hij meent 
dat uitbundige verlichting in het buitengebied niet tot het beleid hoort. So-
ciale veiligheid is wel een belangrijk punt, echter in alle jaren dat er fiets-
verkeer is geweest op de Asschatterweg is het aantal ongelukken gering 
geweest. De verlichting van het fietspad is niet minder dan die al decennia 
lang op de Asschatterweg wordt gebruikt. Om die reden kan de huidige 
geplande verlichting de toets der kritiek doorstaan. 
 
Als de verlichting later alsnog moet worden aangelegd, weet hij niet of dat 
veel extra kosten met zich meebrengt. Als er nu kosten worden gemaakt 
voor extra verlichting kan dat ook leiden tot de conclusie dat het weinig 
toevoegt. Dan zijn er kosten gemaakt zonder dat er veel rendement is.  
 
De benodigde gronden zijn niet via onteigeningsprocedures verkregen 
maar de gronden zijn minnelijk verworven. Als de raad opdracht geeft voor 
een andere verlichtingsstructuur dan zal het college dat uitvoeren. De 
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aanbesteding voor het fietspad moet nog gebeuren. Hij kan nu nog niet 
aangeven of er geld overblijft vanuit het budget zodat dit ingezet kan wor-
den voor een andere verlichting van het fietspad.  
 
Fonds Samenlevingsinitiatieven 
Wethouder Rolle zegt dat de sector sport geen aanspraak kan maken op 
het Fonds Samenlevingsinitiatieven. Bij de totstandkoming van het fonds 
zijn sport en natuur & milieu uitgesloten. Dat is vanaf begin af aan duidelijk 
gesteld. Als dat niet voor iedereen duidelijk is, is de gemeente tekort ge-
schoten in de communicatie daarover. Als er vanuit de samenleving goede 
initiatieven naar voren komen op gebied van bewegen kan daarvoor wel 
een aanvraag worden ingediend bij het Fonds Samenlevingsinitiatieven. 
Als sportverenigingen in het kader van hun activiteiten iets extra’s willen 
organiseren, moeten zij daarvoor elders financiering vinden.  
 

Sluiting De voorzitter sluit de uitwisseling om 21.00 uur. 
 


